



NN vid Åbo Akademi r.f.
Tavastgatan 22
Specialföreningskansliet
20500 Åbo

Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f.

Protokoll

Revisionsmöte

Nationsmöte 1

När: 25.2.2025 kl.18

Var: ASA A120 stora auditoriet, Fänriksgatan 3, 20500 Åbo

Närvarande: Linnea Henriksson, Elin Eklöf, Noah Lönnqvist, Anni Lappalainen, Axel Henriksson, Emilie Jäntti, Jacob Österman, Oliver Söderström, Ida Puskala, Rebecca Bergholm, Harri Valo, Julia Berlin, Alexander Blomqvist, Henrik Ståhl (19.04)

Ärenden:

§1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.20

§2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Kallelse till föreningsmöte utfärdas senast sju dagar före mötet till föreningens medlemmar genom ett kallelsebrev per e-post. (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §15)

Inspektör Linnea Henriksson konstaterade att kallelsen till mötet skickades iväg i tid. Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

§3. Val av ordförande för mötet

På förslag av Ines Latvala valdes Inspektor Linnea Henriksson till ordförande för mötet.

§4. Val av sekreterare för mötet

På förslag av Anni Lappalainen väljs Elin Eklöf till sekreterare för mötet

§5. Val av två protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet

På förslag av Ronja Fast valdes Emma Nordlund och Ines Latvala till protokolljusterare och vid behov rösträknare för mötet

§6. Godkännande av föredragningslistan

§13 ändras till "Instiftning av arbetsgrupp för arbetsordningens uppdatering"

Föredragningslistan godkänns efter ovannämnda förändringar

§7. Godkännande av protokoll från Extra Nationsmöte 10.12.2024

Protokollet från extra nationsmötet 10.12.2024 godkändes utan ändringar.

§8. Föredragning av föreningens bokslut 2024

Jacob Österman presenterade föreningens bokslut för verksamhetsåret 2024

Sara Palmgren kommenterar att resultatet för året var ganska bra, och undrar om det är för sent att göra vissa avsättningar, till exempel 1000€ för årsfesten, då budgeten för tillfället kanske inte täcker alla kostnader.

Ronja Fast föreslår att styrelsen för verksamhetsåret 2025 får fullmakt att bestämma om eventuella avsättningar.

Linnea Henriksson meddelar att styrelsen kan göra ett beslut om ärendet utan att det syns i bokslutet, rent föreningstekniskt.

Harri Valo kommenterar att en avsättning nu skulle resultera i ett sämre resultat för verksamhetsåret 2025.

Rebecca Bergholm kommenterar att verksamheten från 2024 i detta fall skulle betala för något som händer 2025, och menar att avsättningar kanske är onödiga i detta skede. Linnea Henriksson tycker att avsättningar är okej så länge styrelsen har verksamheten under kontroll.

Beslut: Styrelsen 2025 får ta ett beslut om en avsättning görs eller inte.

Jacob Österman tackar Sara Palmgren för all hjälp han fått.

§9. Föredragning av föreningens verksamhetsberättelse 2024

Ida Puskala och Ronja Fast presenterade verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2024.

Ronja Fast meddelar att en ändring gjorts efter att kallelsen skickats ut: Mängden deltagare på årsfesten har lagts till, samt punkten "funktionärs rapporter" har ändrats till "funktionär och utskotts rapporter".

Inga frågor framfördes efter presentationen av verksamhetsberättelsen

Ronja Fast och Ida Puskala tackar för sitt år i styrelsen

§10. Föredragning av verksamhetsgranskarnas berättelse

Rebecca Bergholm och Harri Valo presenterar verksamhetsgranskarnas berättelse för verksamhetsåret 2024.

Verksamhetsgranskarna har läst bokslutet och verksamhetsberättelsen, och anser att de ger en rättvisande bild av verksamheten. Under det gångna året har verksamhetsgranskarna uppmärksammat representationen, spenderandet av pengar i jämförelse med budgeten, samt periodisering. Fordringar har även uppmärksamrats med tanke på bokslutet från 2023.

Under verksamhetsåret 2024 har många av dessa fordringar fått in, men arbetet kommer att fortsätta under verksamhetsåret 2025. Verksamhetsgranskarna har även tittat på lagervärderingen och tycker att det är positivt att påfyllning till lagret införskaffats. Lagret är i nuläget av lämplig storlek och allting har rätt pris. En till positiv sak är att reglementet är färdigt och att det nya medlemsregistret tagits i bruk. En kopia av rapporten ges åt Jacob Österman.

Verksamhetsgranskarna för verksamhetsåret 2024 rekommenderar att avgående styrelse för 2024 beviljas ansvarsfrihet.

§11. Beviljande av ansvarsfrihet för den avgående styrelsen, samt behandling av andra frågor som styrelsens och verksamhetsgranskarnas berättelser kan ge anledning till

Styrelsen för verksamhetsåret 2024 avlägsnar sig 18.50

Mötet diskuterar om avgående styrelse ska beviljas ansvarsfrihet.

Styrelsen för verksamhetsåret 2024 kommer tillbaka 18.52

Förslag: Avgående styrelse beviljas ansvarsfrihet

Beslut: Avgående styrelsen beviljas ansvarsfrihet

§12. Fastställande av förslag till ny verksamhetsplan samt budget

Anni Lappalainen presenterade verksamhetsplanen för 2025

Anni Lappalainen meddelar att i den version av verksamhetsplanen som skickats i kallelsen stod det fel mängd aktiva medlemmar, och att det verkliga antalet är 199.

Noah Lönnqvist presenterade budgetförslag för 2024

Ines Latvala kommenterar att budgetförslaget ser bra ut, men undrar om någon faktiskt städar i specialföreningskansliet, med tanke på städavgiften som budgeterats in. Anni Lappalainen svarar att det städas, men dåligt.

Ronja Fast frågar hur ofta soptunnorna töms, eftersom de alltid är fulla då det är så många som använder dem. Fast kommenterar även att vessan är sönder, samt att specialföreningskansliet borde få en större soptunna.

Rebecca Bergholm meddelar att åtminstone för några år sen betalades städavgiften två gånger i månaden, och att det betalades för en timme av städning. Kostnaden delas mellan föreningarna som använder specialföreningskansliet och har varit ganska konstant år till år. Bergholm kommenterar även att det städas allt för sällan i kansliet.

Ines Latvala rekommenderar att styrelsen tar kontakt med Nora Möller, och frågar om städningen kunde effektiviseras eller organiseras bättre. Anni Lappalainen svarar att styrelsen ska kontakta Kåren angående den söndriga toaletten och städandet.

Angående budgetförslaget kommenterar Rebecca Bergholm att den budgeterade 50€ för printandet av NyläNningen inte kommer att räcka till, samt att budgeterade summan för postkostnader är onödigt hög. Bergholm meddelar även att uttrycket "Intäkter och utgifter" är felaktigt, och att riktiga uttrycket är "intäkter och kostnader"

Inga övriga förslag på tillägg eller kommentarer fanns.

Förslag: Verksamhetsplanen och budgeten fastställs med justeringar i de budgeterade summorna för print- och postkostnader.

Beslut: Verksamhetsplanen och budgeten fastställs med justeringar i de budgeterade summorna för print- och postkostnader.

Henrik Ståhl anländer till mötet klockan 19.04

§13. Instiftning av arbetsgrupp för arbetsordningens uppdatering

En arbetsgrupp för att uppdatera och korrigera arbetsordningen.

Ronja Fast meddelar syftet med förslaget: Arbetsordningarna på nätsidan och på nationens google drive är olika och utöver det fattas vissa punkter på nätsidan. Fast påpekar även att vissa uppgifter passar bättre till andra poster än de som de enligt arbetsordningen tillhör.

Ronja Fast, Emilie Jäntti och Ida Puskala meddelar intresse att ställa upp som medlemmar i arbetsgruppen. Ronja Fast påpekar att ovannämnda tre medlemmar är villiga att starta processen, och ta flera medlemmar till arbetsgruppen på vårmötet.

Förslag: Ovannämnda medlemmar påbörjar arbetsprocessen att uppdatera arbetsordningen och får göra upp förslag som tas upp på höstmötet. Gruppen får komplettera sig på vårmötet om de vill.

Beslut: Ovannämnda medlemmar påbörjar arbetsprocessen att uppdatera arbetsordningen och får göra upp förslag som tas upp på höstmötet. Gruppen får komplettera sig på vårmötet om de vill.

§14. Instiftning av arbetsgrupp för skattmästarposten

En arbetsgrupp för att utveckla skattmästarens post för att underlätta posten. Specifikt fokus på bokföringsystem och eventuell bank ändring.

Linnea Henriksson påpekar att det varit mycket tal om en bank ändring, och frågar vem som skulle ha intresse att ställa upp i den här arbetsgruppen. Ronja Fast meddelar att hon gärna ställer upp.

Rebecca Bergholm kommenterar att en arbetsgrupp vars uppgift är att utveckla skattmästarposten lätt faller ihop med gruppen för utvecklingen av arbetsordningen.

Ronja Fast svarar att detta skulle handla om två olika grupper och att denna i första hand skulle fokusera på till exempel bokföringssystem, inte att ändra på skattmästarens uppgifter. Ärendet om bank ändringen lades till eftersom det diskuterats länge, men är en lång process som den sittande skattmästaren har svårt att få igång under styrelseåret. Därför behöver gruppen kunniga medlemmar, som inte sitter i styrelsen och som kan samarbeta med skattmästaren och ekonomiutskottet för att förverkliga detta.

Emilie Jäntti instämmer och påpekar att skattmästarens uppgifter enligt arbetsordningen är mycket tydliga och behöver inte ändras direkt. Hon kommenterar också att det skulle bli bättre med en skild arbetsgrupp som har i uppgift att starta processen för bank ändring.

Rebecca Bergholm undrar varför ekonomiutskottet inte kan ta ansvar över denna uppgift. Ronja Fast svarar att ekonomiutskottet i och för sig också kan ta denna uppgift till sig, men att en deadline behövs. Jacob Österman påpekar att han gärna vill ha en ändring av bank gjort en gång för alla, då det diskuterats så länge. Emilie Jäntti instämmer och påpekar att bankbyte har varit ett diskussionsämne i nästan varje styrelse sedan många år tillbaka, och menar att om det skulle funnits tid, engagemang och kunskap i ekonomiutskottet skulle bankbytet redan

ha skett, därför tycker hon att det är okej att det finns en till arbetsgrupp som kan samarbeta med ekonomiutskottet, så att bankbytet faktiskt skulle ske. Anni Lappalainen meddelar att grundidén är att detta ska bli gjort så snart som möjligt.

Rebecca Bergholm påpekar att hon själv gav i uppgift till sitt ekonomiutskott att byta bank, men att detta aldrig verkställdes. Dock menar hon att detta är en uppgift som ekonomiutskottet kan sköta. Ronja Fast tycker att det är okej om ekonomiutskottet tar sig an uppgiften, men påpekar även att om denna ändring ändå inte blir av, borde ärendet tas upp igen på hösten.

Harri Valo föreslår att ett visst nationsmöte ska sättas som deadline för ekonomiutskottet att komma fram med konkreta idéer om hur detta skall verkställas.

Anni Lappalainen föreslår höstmötet, och säger att om ekonomiutskottet då inte kommit fram till något konkret, kan en arbetsgrupp bildas. Harri valo instämmer och påpekar att bankbytet borde göras så att det träder i kraft 01.01.2026, så att en naturlig övergång fås, samt att en ansvarsperson för framförandet av förslaget borde utses.

Förslag: Ekonomiutskottet utser en ansvarsperson till vårmötet, och framför en konkret plan på bankbytesprocessen till höstmötet

Beslut: Ekonomiutskottet utser en ansvarsperson till vårmötet, och framför en konkret plan på bankbytesprocessen till höstmötet

Linnea Henriksson avlägsnar sig från mötet klockan 19.19, Anni Lappalainen tar över som ordförande på mötet.

§15. Val av årsfestkommitté för NN90

Ida Puskala meddelar att en årsfestkommitté för NN90 ska väljas redan nu.

Anni Lappalainen meddelar att det kommit intresseanmälningar från Ronja Fast, Carina Horsma, Julia Berlin, Emma Nordlund och Anni Savolainen.

Emilie Jäntti meddelar att även skattmästare, värdinna och klubbhövding för 2025 kommer att fungera som medlemmar i årsfestkommittén för NN90 tillsammans med skattmästare, värdinna och klubbhövding 2026.

Alexander Blomqvist undrar hur många medlemmar jubileumsmarskalkarna önskar ha i kommittén. Emilia Jäntti svarar att hur många som helst får vara med. Ida Puskala föreslår att ärendet kan tas upp igen på vårmötet. Alexander Blomqvist föreslår att arbetsuppgifterna inom kommittén delas upp, och menar att ju större utskott desto mindre blir gjort. Emilie Jäntti och Ida Puskala svarar att det är under kontroll

Förslag: Ronja Fast, Carina Horsma Julia Berlin, Emma Nordlund och Anni Savolainen väljs till årsfestkommittén för NN90

Beslut: Ovannämnda väljs till årsfestkommittén för NN90

§16. Avgång för en av de nuvarande chefredaktörerna

Anni Lappalainen meddelar att en av de nuvarande chefredaktörerna, Emelie Suni, har meddelat att hon önskar avgå som chefredaktör.

Beslut: Mötet godkänner att Emelie Suni avgår som chefredaktör och Linda Maria Frantz fortsätter.

§17. Val av övriga funktionärer

Anni Lappalainen meddelar att ingen har meddelat intresse på förhand för övriga funktionärsposter. Ingen på mötet meddelar heller intresse.

Beslut: inga nya funktionärer väljs

§18. Meddelanden

Anni Lappalainen meddelar att styrelsen för 2025 har haft en lugn men hektisk början. Den traditionsenliga funkissitzen har hållits, samt "Sitza like a FiNNe"- sitzen. Även Isvak har hållits, men inte desto fler evenemang. Lappalainen meddelar även att styrelsen är på väg till Schweiz på representationsuppdrag.

§19. Övriga ärenden

Ines Latvala meddelar att hon är ansvarig för att utse fanbärare och -vakter och utlyser frivilliga fanbärare och fanvaktare till årsfesten. Eventuellt intresse kan meddelas till Ines Latvala.

§20. Mötets avslutande

Mötet avslutas klockan 19.32

Anni Lappalainen, kurator 2025

Elin Eklöf, sekreterare 2025

Emma Nordlund, protokolljusterare

Ines Latvala, protokolljusterare